

## Kilowatt 電動車充電券年度優惠 Kilowatt EV charging voucher year-round offer

## 條款及細則:

- 1. 此優惠有效期由即日起至 2025 年 12 月 31 日。優惠須於有效期內使用‧逾期無效。
- 2. 此優惠只適用於3香港客戶。
- 3. 此優惠只適用於 Kilowatt App 内充電特惠計劃所有指定第三方充電站,特惠計劃的供應商由 Kilowatt 提供,詳情請瀏覽<u>充電優惠券購買及使用條款</u>。
- 4. 顧客須於付款前輸入優惠碼【3HK30】方可享此優惠。
- 5. 此優惠不可兌換現金,不可與其他優惠同時使用。
- 6. 如調整價格或更改特惠計劃之供應商, 恕不另行通知。
- 7. 此禮遇由相關服務/產品供應商提供·和記電話有限公司(「本公司」)對一切有關 此禮遇提供之服務/產品恕不承擔任何責任及/或賠償。
- 8. 本公司保留隨時修改本禮遇之條款及細則以及終止禮遇而不作另行通知。
- 9. 如有任何爭議·本公司及 Kilowatt 之供應商(信電通科技有限公司)保留最終決定權。
- 10. 如對本條款有任何疑問,請電郵至 hello@kilowatt.hk 查詢。

## Terms and conditions:

- 1. This offer is valid from now until 31 December 2025. It must be used within the validity period and will be invalid after expiry.
- 2. This offer is exclusive to 3 Hong Kong customers.
- 3. This offer is only applicable to all selected third-party charging stations within the Special Charging Plan on the Kilowatt App. Charging programme suppliers are provided by Kilowatt. For details, please refer to the Terms and Conditions for Charging Coupon Purchase and Redemption.
- 4. To redeem the offer, customers must enter the promo code [3HK30] before payment.
- 5. The offer cannot be exchanged for cash or used in conjunction with any other promotional offers.
- 6. Prices and suppliers of the Special Charging Plan may be changed without prior notice.
- 7. The privilege is provided by the relevant service / product supplier. Hutchison Telephone Company Limited ("The Company") is not responsible for, nor will it provide compensation for, any matters related to the service or product.
- 8. The Company reserves the right to revise the terms and conditions of the privilege or terminate the privilege at any time without prior notice or reason.
- 9. In case of disputes arising from this offer, the decision of the Company and Kilowatt's service provider (Kilo Technology Limited) will be final and conclusive.
- 10. For enquiries about these terms, please email <a href="mailto:hello@kilowatt.hk">hello@kilowatt.hk</a>.

